

四天三晚棉兰 - 多巴湖 - 马达高原游



4 Days 3 Nights Medan - Lake Toba - Brastagi Tour



☆☆Medan☆☆

☆☆Parapat☆☆

☆☆Brastagi☆☆

赠送 FREE

乘船游览沙摩西岛远眺火山岛

Visit Samosir Island by Boat for

view the Volcanic Island form Lake Toba Island

| 天数 DAYS | 行程安排 ITINERARY | 早餐 B | 午餐 L | 晚餐 D | 酒店 Hotel |
|---------------|---|---------|---------|---------|---------------------------------------|
| 第一天 Day 01 | <p>吉隆坡 → 棉兰 ~ 巴拉巴特</p> <p>抵达棉兰机场，然后前往当地的餐厅吃午饭。展开旅程巴拉巴特多巴湖，途经橡胶，棕榈油，可可种植园和稻田一望无际的景色。途中停在围场西安塔尔买一些当地的小吃。然后入住巴拉巴特酒店和享用晚餐。</p> <p>KUALA LUMPUR → TEBING TINGGI ~ PARAPAT</p> <p>Arrival at Medan airport, then transfer to local restaurant for lunch. Start the journey to Parapat Lake Toba, drive along the road which offers the endless view of rubber, palm oil, cocoa plantations and paddy fields. Stop at Pematang Siantar to buy some local snacks. Then check in hotel and dinner in Parapat.</p> | ✗ | ✓ | ✓ | Toledo Hotel or Similar |
| 第二天 Day 02 | <p>巴拉巴特 ~ 沙摩西岛 ~ 马达高原</p> <p>在酒店用过早餐后，乘坐沙摩西岛游览船：参观多博村，观看巴塔克国王的陵墓和安巴力达村欣赏传统的巴塔克村石庭和执行到位。午餐后，取坐大巴到马达高原：参观思月雅伦湖榕，最高点由湖陀伯，巴塔克长屋和瀑布。随后入住马达高原酒店享用晚餐。</p> <p>PARAPAT ~ SAMOSIR ISLAND ~ BRASTAGI</p> <p>After breakfast at hotel, Samosir island tour by boat: visit Tomok village to see the Batak King's tombs and Ambarita village to see the traditional Batak village with the stone court and the execution place. After lunch in Parapat, take the bus ride to Brastagi: visit Simarjarunjung, the highest point by Lake Tob, Batak long house and Sipiso piso waterfall. Then check in hotel and dinner in Brastagi.</p> | ✓ | ✓ | ✓ | Danau Toba Hotel or Similar |
| 第三天 Day 03 | <p>马达高原 ~ 棉兰游</p> <p>上午参观冈德林克山位于马达高原看到的两座活火山：斯巴亚克山和锡纳朋山和水果市场。返回棉兰。参观苏丹皇宫，大清真寺，蜡染房子，翰博德利中心，棉兰商场，太阳广场等：午餐在棉兰，然后继续城市观光和购物，晚餐后入住棉兰酒店。</p> <p>BRASTAGI ~ MEDAN TOUR</p> <p>Morning visit Gundaling hill to see the two active volcanoes in Brastagi: Mount. Sibayak and Mount. Sinabung and Fruit Market. Proceed on two hour journey to Medan. After lunch in Medan, city tour and shopping: visit Sultan Palace, Grand Mosque, Batik house, Pusat handbroidery, Medan Mall, Sun Plaza, etc. Dinner and check in to hotel in Medan.</p> | ✓ | ✓ | ✓ | J- Hotel Medan Hotel or Similar |
| 第四天 Day 04 | <p>棉兰 → 吉隆坡</p> <p>早餐后，送往机场，乘搭豪华客机飞返美丽的家园。</p> <p>MEDAN → KUALA LUMPUR</p> <p>After breakfast, transfer to airport, departure by flight back to sweet home.</p> | ✓ | ✗ | ✗ | |

Tour Code: 4MES (1 AUG 2016)

实际行程路线的顺序可能配合当地情况作适当的调整
The sequence of the itinerary may varies on the actual tour